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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hol van a segítség, amikor szükség lenne rá?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az alábbi levelet egy, a választókerületemben élő, egészen pontosan nagysápi édesanyától kaptam. 
Kérem Miniszter Urat, hogy olvassa el, majd egy fontos kérdésre adjon nekem választ.

„Kedves Nunkovics Tibor Képviselő Úr!

Egy  elkeseredett  anyukaként  kérnék  Öntől  segítséget  végső  elkeseredettségemben!
 Nagyon  hosszú  a  történetünk,  amit  megpróbálok  megfogalmazni  röviden.  Kisfiam  Guttmann
Szebasztián 2008-ban született Esztergomban, születése után azonnal Pestre szállították, mert nem
sirt fel, ill. légzési nehézségei voltak.

Pesten 3 naposan kiderült egy MR vizsgálat kapcsán, hogy a kisfiunk agyának azon része nem
fejlődött  ki,  ami  a  látásért  felelős,  ill.  még  sok  másért  is.  Akkor  még  nem  tudták  pontosan
megmondani, hogy "csak" vak lesz-e vagy lesz számos más problémája. Közben hormonproblémái
is lettek, semmi hormont nem termel az agyalapi mirigy igy minden este injekcióval pótoljuk neki.
1 hetesen átkerült  a PC osztályról a csecsemőosztályra, ahol kiderül elkapott  ott  a kórházban 1
csonthártya-csontvelő gyulladást. 1 hónapig kapott ott a kórházban antibiotikumos kezelést, majd 1
hónap múlva hazaengedtek. Azt mondták akkor ebből semmi későbbi problémája nem lesz.

Hát lett. Mikor 6 évesen elkezdtük neki adni a hormont (mert 6 évesen akkora volt, mint egy 3 éves
és tovább ezt nem lehetett halogatni) elkezdett felzárkózni társaihoz növekedésben, itt kezdődött a
legnagyobb kálváriánk. Kiderült, igen is lett károsodás; a jobb lábában, ami a mai napig fennáll és
túl  vagyunk  több  műtéten  is,  mert  a  kisfiú  jobb  lába  jóval  rövidebb,  mint  a  bal  lába,  mert  a
növekedési porc sérült ebben a lábában.



 
Szeptemberben volt az utolsó beavatkozás, akkor gipszeltek a lábát, mert nem bírt már szinte lábra
sem állni. Nem tudta kinyújtani a lábát. 3 hétig gipszben volt és 2 naponta egyenesítettek a gipszen,
ezáltal  a  lába  visszanyerje  valamelyest  az  egyenességét/amit  hozzá  kell  tennem  rettenetes
fájdalmakat élt át eközben. Hetekig alig tudott utána lábra állni és rettenetes fájdalmai voltak. Nem
lóghat órákat a lába, mert akkor hiábavaló volt a fájdalmas gipszelés. Többszöri gyógytornára van
szüksége.

Amiben a segítségét szeretnénk kérni az az,  hogy nem elég a sok egészségügyi probléma, napi
szinten Budapestre kell járnunk iskolába, a Vakok iskolájába hosszú évek óta, mert az esztergomi
Montágh Imre Iskola nem fogadja a kisfiút. Évek óta falakba ütközünk és senki sem segít nekünk,
hogy  a  kisfiúnak  ne  kelljen  napi  több  órát  utazni  azért,  mert  iskolába  kell  járnia.  Ortopéd
orvosunktól igazolásunk is van, nem utazhatna ennyit és lakhelyhez közeli iskola indokolt, ennek
ellenére  sem  segítenek.  Mindenhol  falalba  ütközünk.  Fizikailag  és  anyagilag  is  rettenetesen
megterheli a családot a feljárás, pláne a mostani üzemanyag árak mellett és Szebi mellett meg van
egy 11 éves kislányunk is.

Kérem segítségét, hogy a kisfiúnak ne kelljen tovább szenvednie a minden napi hosszú utazás miatt
és a lakhelyéhez közeli iskolába járhasson!”

Most pedig a kérdéseim:

-  Miniszter  Úr  szerint  mennyire  működik  jól  az  oktatási  rendszer  és  ezen  belül  is  a
fogyatékkal élők oktatáshoz való joga, ha ilyen levél születhet ma Magyarországon?

-  Miniszter  Úr  szerint  miért  nem  került  be  a  gyermek  a  hozzá  legközelebb  található
intézménybe?

-  Miniszter Úr szerint  elfogadható az,  hogy a gyermeknek és  az édesanyának órákat  kell
utaznia ahhoz, hogy megfelelő oktatást kapjon?

Várom megtisztelő válaszát!
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